
Referat fra møde den 9.6.16 

 

Lulu og Sige deltog ikke i mødet. 

 

Referatet 
Godkendtes 

 

Dagsordenen 
Godkendtes 

 

Mødet med Teknik og Byggeudvalget 
Ingen havde bemærkninger til det skriftlige referat af mødet. 

WW bemærkede at det virkede som om, at begge møder havde været positive og at “Kommunen” 

var imødekommende. 

Det bekræftede NF 

 

Mødet med Økonomiudvalget 
EK har ikke umiddelbart planer om en lokalplan for området ved “Langelinje”. 

De henviste Lokalrådet til at være initiativtager til et møde med interessenterne i området 

(træskibslauget, sejlklub, roklub, Byforum m.fl.). 

Vi var enige om, at det vil være fint om Lokalrådet kan være katalysator til en afklaring af 

behovet/ønsket om en lokalplan. 

EK deltager gerne i et evt. møde. 

 

Navngivning af vej 
Peter indstillede at vejen blev navngivet “Tønnesens Vej” istedet for Svanevej fordi det kunne 

sende et signal om, at det var en vej i “Pip-kvarteret” hvor der er fuglenavne. 

Der var enighed om, at indstille til EK at vejen navngives Tønnesens Vej 

 

Dialogmøde med Driftsafdelingen 
Peter og Niels deltager 

WW bad om, at stien ved “Toftes Eng” bag ved Wagner blev drøftet. 

 

Nyt fra lokalforeningerne 
Tine -        Der er sommerkoncert den 26.6. 

                 Der har været en rundvisning til mindeplader i bykernen 

Peter -      Oprydning i grønne områder, legeplads, Sct. Hans aften 

Generelt - Drøftede vi brugen af Nabohjælp 

 

Økonomien 
Ingen bevægelser siden sidst. 

 

Eventuelt 
Klarede vi undervejs mellem punkterne og ostebordet - vi kom som vanligt vidt omkring. 

 

Næste møde den 21.9. kl. 18.30 i Seminariehuset 

 

God sommer til alle 



 
              Venlig hilsen 
 

 
 


